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Särskilt uttalande 

 

Vi anser att det i övrigt intressanta ärendet saknar en aspekt, nämligen hur staden ser på 

äldre dokument som inte är digitala och som fortfarande har giltighet i verksamheterna. 

Förslaget i projekt Navet tar så vitt vi förstår endast upp aktuella och kommande 

ärenden som är digitala och som skall finnas i den gemensamma databasen. 

 

 Vi anser att äldre dokument bör digitaliseras och göras tillgängliga och sökbara i 

databasen. Det bör rimligen finnas både kartmaterial och andra dokument i stadens 

förvaltningar och bolag som är intressanta för Stockholmarna och som skulle göra 

databasen mer komplett.  

 

Denna aspekt bör inarbetas i det fortsatta beredningsarbetet. 

 

 

 

 

 

 


